
Formandens beretning for året 2012 - grundejerforeningen Tokkekøb Hegn. 

 

Det forgange år har været stille med hensyn til nye initiativer, så her er en kort gennemgang. 

 Snerydning: 

Der har ikke været bestilt snerydning i det forgangne år. Man kan så altid diskutere, om det serviceniveau kommunen 

leverer er tilfredsstillende. Reglen er: Ligger der mere end 8 cm sne, så kommer kommunen og rydder på hverdage 

inden for almindelig arbejdstid. 

I den netop overståede vinter har kommunen ryddet to gange efter større snefald. Begge gange var sneen på det 

tidspunkt allerede godt fastkørt, hvilket især 2. gang (som dog hører til året 2013) gav problemer, da der ikke blev ryddet 

i bund af kommunen. Sneen smeltede lidt, hvorefter det igen blev frostvejr. Resultatet heraf var, at der lå en tyk iskappe 

på vangene i et pænt stykke tid. 

Dette er imidlertid det service niveau man fra foreningens side har valgt. 

Containerordningen: 

Der har været opstillet containere til haveaffald to gange i det forgangne år og det er vores indtryk, at medlemmerne 

generelt er glade for ordningen. 

I år bliver der igen opstillet containere to gange. Dette bliver i efteråret. 

Vangene: 

Bestyrelsen har rettet henvendelse til kommunen vedrørende løse fliser, åbne bomme mod cykelstien, skæv afvanding 

af samme, manglende/skæve vejskilte ved cykelstien, m.v. I skrivende stund er bommene blevet lukket samt vejskiltene 

udbedret. 

Vej og Park er selv i gang med en gennmgang af alle veje/stier i kommunen og vil udbedre skaderne efter en prioriteret 

liste. 

Bestyrelsen: 

Kasper Søgaard trækker sig fra bestyrelsen. Mange tak for indsatsen, Kasper. 

Lau Gottschalk Nygaard trækker sig som formand, men ikke nødvendigvis fra bestyrelsen 


